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Tilstede: 2B, 2D, 2F, 2G, 4A, 6A, 6B, 6C, 6E, 6F, 6G, 6H, 6K 
 
DAGSORDEN/REFERAT FOR STORMØDE 
 

1. Valg af dirigent.  

Jens Kristian 

2. Valg af referent. 

Tommy  

3. Opsamling og status omkring elforbruget i fælleshuset mv. 

Jens Kristian fortæller, at fælleshuset har sparet 7000,00 kr. ved at skifte til variabel strøm.  

Sammen med den nye tørretumbler og adfærdsændringer hos os alle. 

Det fungerer fint med at tænde for et ekstra køleskab eller fryser ved nødvendighed.  

Rene, Steffen og Tobias kommer med et forslag til generalforsamlingen om et andet komfur. 

Udelys: Peter og Steffen kommer med et forslag til GF i foråret. 

Indelys: Steffen har kontaktet et firma, hvor vi kan handle på vores cvr nummer. Firmaet 

kommer ud at kigge på løsninger til indelys inklusiv sensorer i fælleshuset. 

Solceller: Lige nu er der ikke stemning for solceller. 

Lader til elbiler: Tobias arrangerer et møde, hvor Uldalen fortæller om deres elstandere. 

Der en arbejdsgruppe hos os, som består af Kirsten, Jens Kristian og Tobias. 

Husk at holde glasdøren ud til vindfanget lukket. 

         

4.  Vedligeholdelsesplan, status og oplæg v/Peter 

Vi er enige om ikke at betale 36.000 kr. for en vedligeholdelsesplan hos en ekstern udbyder. 

Peter og Steffen har udarbejdet et forslag til vedligeholdelsesplan som vi vil bruge 

vejledende. Vi kan komme med forslag inden 1/3. 

Vi vil have et fast punkt på vores 2 generalforsamlinger om at kigge på 

vedligeholdelsesplanen. 

5. Ajourføring og drøftelse af ansvars- og opgavelisten ved Peter og Rene 

Vi har gennemgået listen og Peter ajourfører den og hænger den opdaterede liste op i 

fælleshuset. 

Husk at vasketøjet i kælderen og udendørs fejning af trappe hører til weekend rengøringen. 

6. Status og renovering af toiletter i fælleshuset ved Peter og Birgitte B 

Peter og Birgitte er ikke nået så langt med projektet. Der blev snakket om det var 

hensigtsmæssig med et skab på toilettet til støvsugeren + div. Er der nogen som har et 

forslag, så sig til. 

7. Udlejningsreglerne. Skal der kigges på dem v/Peter 

Der er nedsat en arbejdsgruppe med Peter, Tobias og Helle. 

8. Hvad skal der ske med centrifugen i vaskekælderen v/Rene 

Alt i orden. Ole har lavet den. 

9.  Fælleshuset røg og brandsikring v/Steffen, Tommy og Birgitte B 

Rene tjekker om brandslangen virker. Vi skal have røgalarmer op. Ovennævnte 3 finder ud af 

det. 

10. Status over madregnskab v/Anne og Magnus 

Madregnskabet er stabilt. Husk at du selv har ansvaret for at betale, da du ikke bliver rykket. 

11. Status og 40 års fødselsdag den 11/3 v/Berit 

Vi mødes om eftermiddagen til et arrangement med fødselsdagskage, børneaktiviteter, 

fælles foto og evt. rundtur i A husene for at se de nye badeværelser. 
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Fest 18.30 med tapas fra MEST. Pris 450,00 kr. pr. person. Og 100,00 kr. pr. person til pynt 

og drikkevarer. Tilmelding opgaveliste kommer op i fælleshuset. 

Gave til os selv:13/8 er der en udflugt til Regan Vest. Hurtig tilmelding og den er bindende. 

Pris 270,00 kr. pr. person. 

Hele festivitassen betales af Askebakken. 

 

12. Orientering om rengøringsplan, kører vi videre med nuværende model? v/Helle 

Vær opmærksom på at alle gør lige meget rent, selvom der kan være forskel i tiderne 

mellem, hvornår at du gør rent. 

Vi kører videre med planen som Helle har lavet. 

13. Drøftelse af procedurer ved indkøb til fællesskabet v/Linda. 

Alle køber ind med omtanke. Inden for ens eget ansvarsområde kan man købe ind for op til 

750,00 kr. Skriv en tekst til Linda om dit indkøb. 

14. Udsugning/ventilation i kælderen? v/Ole 

Der købes en ventilator til fryserummet og den bliver sat op til næste arbejdslørdag. 

15. Arbejdsopgaver til den kommende arbejdslørdag 4/3. 

Bestyrelsen hænger en seddel op. 

16. Evt. 

Der etableres en frugtcirkel for enden af kvashegnet. 

Fredag den 10/2 kommer der amerikanere på besøg mellem 10.00-12.00 

Birgitte B, Majbrit og Rene er værter. 

Vi har købt et tryk af Anne Danelund, som er hængt op på kunstvæggen. 

Vi donerer 500,00 kr. til hendes Mexicotur som tak. Linda sørger for det. 
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DAGSORDEN/REFERAT FOR FORÅRSGENERALFORSAMLINGEN 
 
Til stede: 2A, 2D, 2F, 2G, 4A, 6A, 6B, 6C, 6D, 6E, 6F, 6G, 6H, 6K. 
Brevstemmer: 2B, 2C, 4B 
 
 

1. Valg af dirigent. 
                 Jens Kristian 
 
2. Valg af referent blandt bestyrelsesmedlemmerne. 

                 Tommy  
 
3. Bestyrelsens beretning og gennemgang af årsregnskab. Godkendelse af beretning og regnskab 

samt fastsættelse af huspriser. 
Bestyrelsen beretning omhandlede året som er gået med opfølgning på visionsmøder, nye 
vindskeder i 4B og 2G, reparation af gavl i 2E, renovering af badeværelser i A husene, (hvor de 
afsatte penge ikke alle blev brugt), løbske energipriser, samt køb af ny tørretumbler, pavillon og 
gasgrill.  
Fællesspisningen kører godt og priserne er ikke steget på trods af den store inflation.  
Årets fælles sociale oplevelser: Fejring af flere runde fødselsdage. Askebakkens 40 års 
fødselsdag, som blev fejret to gange. På dagen var vi på en rundtur i A husene og se 
badeværelserne og her sluttede vi af med pizza til aftensmad. Om lørdagen fik vi mad udefra, 
mange sange med musikledsagelse og billedfremvisning med mange anekdoter. Den 23/8 skal vi 
til Regan Vest.  
Og ikke mindst er Tobias og Majbritt blevet godt gift, og Luna er kommet til verden. 
Beretningen blev godkendt. 
 
Helle Tang fra Prodomus gennemgik regnskabet og det blev godkendt. Helle siger at det er 
meget vigtigt ved køb at der står Askebakken på fakturaen, så husk det nu. 
Vi kører videre med 0,2 % stigningen i huspriser som hidtil. 
 

4. Valg af administrator 
Prodomus 
 

5. Valg af revisor. 
Jens Kristian og Peter 
 

6. Behandling af indkomne forslag. 
Det indkomne forslag nye regler om fremleje fra arbejdsgruppen med Peter, Helle og Tobias 
blev vedtaget med 15 stemmer for og 2 imod. 
Forslag om el-ladestandere. Tilbud fra Norlys blev gennemgået og debatteret. Jens Kristian 
beder Norlys om 4 uger til at komme med svar. Ole undersøger om Klarup El kan give et bedre 
tilbud. Ekstraordinær generalforsamling afholdes herom 16/5, indkaldelse følger. 
 

7. Valg af bestyrelse. 
Magnus, Berit og Tommy træder ud af bestyrelsen.  
Ny bestyrelse er Anne Ø, Birgitte B, Tobias, Erling og Jens Kristian 
 

8. Valg af 2 suppleanter for bestyrelsesmedlemmerne. 
Steffen og Aage 

9. Evt 
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DAGSORDEN/REFERAT FOR STORMØDE 
 
1. Valg af dirigent.  

 Jens Kristian 

 

2. Valg af referent. 

 Tommy 

 

3. Status fra gruppen vedrørende fremleje 

 Er besluttet på generalforsamling samme dag. 

 

4.  Status på renovering af badeværelser i fælleshus 

 Arbejdsgruppen skal på besøg hos Svanekøkken. 

 

5.  Status vedrørende brandsikring. 

 Skal ordnes på arbejdslørdag. 

 

6. Status omkring arbejdet på ladestandere 

 Punktet blev behandlet på generalforsamling samme dag.  

 

7.  Næste arbejdslørdag 

29/4 2023. Opslag ses i fælleshuset. 

 

8. Evt.  

 Nye duge indkøbes i stedet for velourduge 

 Der bliver ikke købt flydende vaskepulver 

 Parasoller erstattes ved indkøb arbejdslørdag 

 Tobias lægger en boremaskine i værkstedet til erstatning fra gammel opslidt. 
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DAGSORDEN/REFERAT FOR EKSTRAORDINÆR GENERALFORSAMLING 
 
1. Beslutning om ladestandere. 

Skal vi have ladestandere? Vi vedtog at vi skal anskaffe og installere ladestandere med 11 stemmer for og 2 

blanke. 

Der var forberedt to udkast til udbydere af ladestandere forud for generalforsamlingen – hhv. Norlys og Klarup 

El. De to løsninger er ens iom. at der kommer lige meget strøm ud. Klarup El anbefaler at vi sætter én stander 

op nu og får klargjort til at sætte flere ladere på samme stik. Vores installation kan kun klare to standere som det 

er nu – flere standere kræver flere ampere. Hvis vi skal have refusion af elafgiften skal vi have særskilt 

serviceabonnement, hhv. 49 kr./md. ved Norlys, eller 75 kr./md. ved Klarup El (gennem platformen Monta).  

På generalforsamlingen blev de to udkast drøftet – det er et meget forvirrende marked med mange forskellige 

variable og dermed også tilhørende forvirring blandt Askebakkens beboere. Der var konsensus om at anlægget 

skulle finansieres af bofællesskabet med henblik på at forblive ”moderne”, og at brugerne af anlægget afholder 

driftomkostningerne. 

Under generalforsamlingen blev det nævnt at der snart åbner en pulje hvor bofællesskaber kan søge om tilskud 

til opsætning af ladestandere. 

I sidste ende afholdt generalforsamling en afstemning, hvor følgende valgmuligheder blev stemt om: 

1. Vi takker ”ja” til Norlys’ tilbud (med argumentet om at det lyder som det mest gennemskuelige af de to 

kandidater) 

2. Vi venter med at træffe beslutning og nedsætter en arbejdsgruppe der arbejder videre med sagen. 

Afstemningen endte med 3 stemmer for at takke ”ja” til Norlys’ tilbud og 4 stemmer for at vente til at der kommer 

en pulje. 

Der blev nedsat en arbejdsgruppe som arbejder videre med sagen med følgende aktører: 

- Jens Kristian ringer afbud på Norlys’ tilbud 

- Kirsten og Ole danner arbejdsgruppen der bærer opgaven videre. De vil søge midler fra næste pulje og 

udvælge hvilken udbyder vi skal have. 

2. Maling af husene. 

Gavlen på cykelskuret ned mod Uldalen skal udskiftes – Peter vil gerne have hjælp. 

Træværket på de fleste huse trænger til maling. Peter hænger en seddel op, hvor man kan eftersøge hjælp til 

maling. Husene skal males i løbet af sommeren, senest til efterårsferien. Peter indkøber maling og holder øje 

med hvem der har malet. 

Det skal slibes med trekantsslibere – Peter vil gerne vise hvordan man gør. 

3. Fælles arbejdslørdag med Uldalen d. 7. oktober 2023. 

Bestyrelsen arbejder videre med forslaget fra Uldalen. 

4. Eventuelt 
Der er nogle tagrender der er slået læk. De er gamle og slidte. Kirsten foreslår at vi ringer efter en blikkenslager. 

Peter foreslår at vi i stedet lapper hullet med silikone – Ole hjælper Kirsten med at lappe hullet, og så udskifter 

vi tagrenderne jf. vedligeholdelsesplanen. 
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Gevindene på de grå borde kan ikke holde til at bordene skilles ad. Peter og Birgitte har fundet en løsning på 

hvordan de kan opbevares uden at tage benene af når det nye udkast for gang/toilet lander. Peter foreslår at vi 

indtil videre lader dem være skilt ad og bruger klapbordene i stedet for. 

Fjernelse af cyklen ifm. næste arbejdslørdag – vi rydder op og sætter alle cykler ud. De cykler der ikke er sat ind 

efter en uge ryger ud! 

Dorte forespørger hjælp til at male indendørs hvor malingen er skallet af efter fugt fra den dårlige facade. Det er 

rimeligt at bofællesskabet hjælper med at rette en skade der er forårsaget af skader udendørs. 

Forsøg med beboer-app. Vi kører forsøg med beboer-app i juni måned. Der kommer en computer op i 

Fælleshuset, hvor man kan tilmelde sig – den velkendte papir-plan kommer til at ligge ved siden af. 

Fællesspisning bliver aflyst d. 26. maj. pga. barnedåb dagen efter. 

Der er arbejdslørdag d. 10. juni – der bliver vanen tro sat en seddel op på døren med opgaver. 
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Tilstede: 2F, 2G, 4A, 6A, 6E, 6F, 6G, 6K

DAGSORDEN/REFERAT FOR STORMØDE

1. Valg af dirigent.
2. Valg af referent.
3. Orientering om status på beboer-app (Tobias)

Beboer-appen er klar til at blive prøvekørt. I første omgang indtaster Tobias madplanerne og så kan
bofællerne melde sig til spisning gennem appen. Der mangler noget teknik til at køre appen på. Vi
satser på at prøvekøre den i november måned.

4. Vask af linoleumsgulve i fælleshuset (Birgitte)
Birgitte forklarede at man ikke kan bruge affedtende sæbe på gulvene - de tager skade og kan blive
grimme på sigt. Man skal i stedet bruge linoliesæbe, som kan købes i 5L dunke. Der var generelt god
stemning for at vi køber sådan en dunk, så gulvet kan forblive pænt. Der var opfordring til at der
kommer en seddel på dunken med brugsanvisninger.
En gang i mellem skal gulvet affedtes, så der kan komme ny behandling ovenpå - det er usikkert hvor
ofte det skal ske. Måske hvert år? Måske hvert femte år? Der var tvivl om vi ville få det gjort. Her
drøftede vi at det kan gøres på arbejdslørdage og er sket nogle gange over de sidste 40 år. Der var
forslag om at der skal være en gulvansvarlig - det var der ikke stemning for. Måske skal det på
vedligeholdelsesplanen i stedet?

5. Orientering om procedure ift. skift af bestyrelsesmedlemmer (vil du sige lidt om det, Linda?)
Linda var ikke til stede på mødet, så vi udskyder det til næste møde.
Problemstillingen blev afklaret på mødet, og det drejer sig om at det er blevet svært at skifte bestyrelse
pga. hvidvaskregler osv. Der har været lidt problemer hen over sommerferien pga. manglende
underskrifter og dokumenter. Prodomus skal orienteres hver gang der bliver skiftet bestyrelse.
Prodomus er ikke blevet orienteret om den nye bestyrelse, og Helle Tang har anbefalet at vi har en der
er permanent ansvarlig for at give Prodomus adgang til netbanken.
Vi fortsætter diskussionen på næste møde

6. Orientering om fælles arbejdslørdag med Uldalen den første lørdag i oktober
Uldalen har foreslået, at vi permanent afholder fælles arbejdslørdag den første lørdag i oktober måned
for at rense faldunderlaget på den fælles legeplads. Det var der god stemning for på stormødet - det er
trods alt et fælles ansvar.
Det er usikkert hvor mange hænder det kræver, så Tobias tager fat i Kresten og spørger hvad Uldalen
forventer af os.

7. Status på maling af facader
Træet har været for vådt til at kunne males, og det har derfor været svært at få gennemført.
Steffen har klargjort 6C, 6D og 6E til at kunne males på arbejdslørdagen. 6G bliver også ordnet på
arbejdslørdagen, ligeledes kan de resterende huse males.

8. Hvad skal vi lave på arbejdslørdagen i august?
a. Anne og Tommi fortsættes den beskæring de har været i gang med. De tager fat i saven og en

stor stige.
b. Der trænger for alvor til at blive fejet udendørs.
c. Gavlen i 6E mangler stadig at blive renset og malet. Den kan vi eventuelt tage på næste

arbejdslørdag.
d. Cyklerne ved traileren skal køres væk.
e. Der er nogle problemer med rådne karme i bl.a. fælleshuset og 4A. Vi tager den med på en

arbejdslørdag.
f. Majbrit og Tobias er ikke tilstede på arbejdslørdagen, og hjælper til med maling i næste uge hvis

der mangler noget.
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9. Eventuelt
a. Er der for få arbejdslørdage? Der var bekymring for at udendørsområderne vil blive for beskidte

og rodede, hvis vi holder fast i den nuværende plan for arbejdslørdage.
Sidste år var der i september, november, januar og marts. I år er der august, september,
oktober og marts.
Bestyrelsen havde overvejet at indsætte en arbejdslørdag i januar, men den blev aflyst sidste
år.
Der var forslag om at der indsættes en arbejdslørdag i midt/slutningen af november.
Vi besluttede at indsætte en arbejdslørdag d. 18. november i år.

b. Rengøring/udskift af containere
Containerne er ulækre og lugter grimt. Det koster cirka 500 kroner at få udskiftet en container
med en der er knap så uhumsk. Det vil vi gerne gøre brug af. Anne bestiller udskiftning af de tre
containere til restaffald samt plast/metal.

c. Manglende printere i bestyrelsen
Der er mangel på printere i bestyrelsen og vi har brug for hjælp til at printe.
Helle printer og ophænger årshjulet.
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mødedato: 04.10.2023   id: 2023-126-sm 

Tilstede: 2B, 2D, 2D,2G,4A,6B,6D,6F,6G,6K 

Afbud: 6A,6H 

 
REFERAT FOR EKSTRAORDINÆRT STORMØDE 
 
1. Fremlæggelse af vedligeholdelsesplanen og overvejelserne bag/ ved Peter og Steffen  

2. Fælles drøftelse af planen  

3. Beslutninger om vedligeholdelse i 2024 herunder hvilket beløb bestyrelsen skal arbejde videre 

med i budgettet for 2024.  

4. evt.   

  

Birgitte B var ordstyrer og Anne Ø var referent  

Ad 1: Peter beretter hvordan forløbet har været op til dette stormøde. Poster særligt for 2024 er i fokus og 

stammer fra den daglige snak i bofællesskabet og er en opsamling af debatten i dagligdagen og det hele er op 

til diskussion. Beløbene kan afvige og er forslået med reference fra blandt andet Uldalen og webinar fra ABF 

(drifts- og vedligeholdelsesplaner).  

 

Ad 2: Vi drøftede forskellige finansieringsmåder af vedligeholdelsesplanen herunder optagelse af lån, 

låneomlægning og huslejestigning.   

Der var forskellige input til rækkefølgen af foreslåede opgaver.  

Bred tilkendegivelse af at det er godt at have den årlige refleksion af vedligeholdelsespunkter.  

 

Følgende kom på en ”straks ”plan/2023:  

- Udskiftning af dørkarm i fælleshuset hoveddør mod Lindholmsvej + reparation af dørpumpe (Peter) 

- Krog på fordør i fælleshuset  

- Centrifugen repareres (hvis muligt)  

 

Andre punkter: 

Nedsættelse af postkasseudvalg: Rene og Ole (budget 2025) 

Badeværelsesudvalget arbejder videre og er også på entre/forgang mod Lindholmsvej  

Ole kigger på eventuel opsætning af private ladestandere (til el-biler) – undersøger nærmere til kommende 

generalforsamling.  

Steffen og Rene arbejder videre med muligheder for nedbringelse af el-forbrug  

Jens Kristian og Peter undersøger forskellige finansieringsmuligheder (buffer, huslejestigning, og optagelse af 

lån og låneomlægning) de kommer med forslag i 2024. 

 

Ad 3:  

Følgende forslag til vedligeholdelsespunkter i 2024: 

- Udvendig kældertrappe/mur (Peter kontakter mure som skal undersøge omfanget og evt. afgive tilbud)   
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- Tagrender (Peter kontakter blikkenslager som skal undersøge tagrenderne og evt. afgive tilbud)  

- El- ladestandere  

- Entre/forgang ud mod Lindholmsvej  

Følgende forslag til finansiering 2024 

- Huslejestigning  

 

Bestyrelsen indarbejder punkterne i forslag til budget for 2024.  

 

Evt.:  

- Der er morgenmad i fælleshuset på arbejdslørdag. Samt fælles formiddagskaffe sammen med  

Uldalen.  Folk opfordres til at skrive sig på listen på døren.  

- Der er kommet linoliesæbe til vask af linoleumsgulvet i FH (står i skabet under vasken)  
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mødedato: 15.11.2023 id: 2023-128-sm

DAGSORDEN/REFERAT FOR STORMØDE

1. Valg af dirigent.

a) Jens Kristian blev valgt som dirigent.

2. Valg af referent.

a) Tobias blev valgt som referent.

3. Arbejdslørdag, den 11. november 2023. Opgaver/plan sættes op i fælleshuset.

a) Den gik godt

b) Fremover vil arbejdslørdagen på den første lørdag i oktober blive afholdt sammen med Uldalen. Her

skal der renses faldunderlag på den fælles legeplads. Der er fælles frokost på dagen; vi skiftes mellem

bofællesskaberne til at arrangere det. Der kan også komme andre projekter til løbende, om nødvendigt.

4. Julefrokost d. 2. december

a) Bestyrelsen foreslår at vi mødes sidst på dagen til aftensmad. Det bliver klokken 17:00.

b) Der er sammenskudsgilde, for det er det vi “plejer” at gøre. Birgitte sætter en seddel op, hvor vi

hverisær skriver os på.

c) Der er pakkespil.

d) Der blev i denne forbindelse foreslået at vi afholder en fælles pyntedag i ugen op til julefrokosten for at

få lidt julestemning ind i fælleshuset. Det var der god stemning for.

e) Der er et arrangement der hedder “Syng julen ind” i Vor Frue Kirke om eftermiddagen, som vi kan

følges til. Mere info følger.

5. Behandling af indkomne forslag.

a) Ingen indkomne forslag.

6. Evt.

a) Der er fællesspisning med Uldalen i slutningen af januar. Det bliver en fredag, og det er vores tur til at

afholde det.

b) Juletræ i fælleshuset: Tobias og Majbrit holder juleaften i fælleshuset og vil i den forbindelse gerne

sætte et juletræ op i fælleshuset. Det fik de lov til.

c) Der blev snakket noget om sang - det fangede referenten ikke.

d) Ajourføring af opgavelisten: Ansvaret for ovnen er overdraget til køkkenholdet, som i skrivende stund

består af Berit, Birgitte og Tobias.

e) Der blev stillet spørgsmålstegn ved om det er rimeligt at booking af fælleshus og gæsteværelser foregår

på et først-til-mølle princip. Herefter fulgte en diskussion om forskellige muligheder for hvordan vores

bookinger fremover kan organiseres og gøres mere retfærdige:

i. Kalenderen for det næste år bliver sat op d. 1. december. Efter årets første stormøde laver vi aftale

om eventuelle datoer hvor der er sammenfaldende ønsker (særligt i december). Hvis man har

skrevet sig på inden første stormøde i året, kan man potentielt blive slettet igen, hvis der er

sammenfaldende ønsker på samme dato. Det bliver besluttet på mødet om der

er behov for turtagning eller lodtrækning.

ii. Alle nuværende ønsker på kalenderen bliver gennemgået på stormødet i

januar, og der bliver lavet aftale om hvem der har ret til hvilke datoer.

iii. Derudover vil René overtage opgaven om at udskrive og opsætte kalenderen

i fælleshuset.
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f) Der er fyldt med lækre æbler i køleskabet - tak til Anne. Der er også en spand udenfor ved

grillen. De er lækre og skal bruges.

g) Der er kommet et fint nyt system til skraldespande i køkkenet. Nede i kælderen er der

kommet en pose op til tekstilaffald - altså alt der ikke er værd at levere videre til

genbrug.

h) Beboerportal: Vi har i to uger op til mødet kørt en test på en online beboerportal til administration af

madplaner og tilmeldinger til fællesspisning. På mødet tog vi en mundtlig evaluering af systemet.

Særligt mangel på fleksibilitet og overblik var problematisk på det digitale system. Den generelle

holdning var at disse udfordringer gjorde at vi ikke ønsker at overgå til et digitalt system. Vi besluttede

derfor at vende tilbage til den papir-baserede madplan øjeblikkeligt.

i) Der er dukket en læderstol op i biblioteket. Det er Steffen der kører et eksperiment. Der var flere der

mente at der ikke er plads til to stole. Ole kender en som gerne vil have den. Steffen og Ole sørger for

at få fjernet stolen og give den et nyt hjem, hvor den bliver mere værdsat.

j) Der blev stillet forslag om at få et bedre ventillationssystem i fælleshuset, da man slæber meget

madlugt med hjem.


